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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a Fertő tó vízutánpótlásának tervezése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A klímaválság a Fertő tavat és természetes környezetét is egyre súlyosabban érinti. Az évek óta 
tartó lokális csapadékhiány miatt szinte teljesen megszűnt a tó vízutánpótlása, így a tavalyi évhez 
képest 21 cm-rel csökkent a vízszint. A Mosoni-Dunából történő vízpótlással kapcsolatos 
koncepciók kidolgozását Ausztria végzi magyar szakértők bevonásával, ugyanakkor a tó víz-
utánpótlásának a Duna vizéből történő megoldásával kapcsolatban számos környezetvédelmi aggály
is felmerül. Ezzel kapcsolatban az alábbi kérdésekre kérem szíves válaszát.

Hogy áll a Fertő tó vízutánpótlásának tervezése? Milyen alternatívákat vesznek számításba, 
amennyiben a Duna vizének átvezetése természetvédelmi vagy hidrogeológiai okok miatt nem 
megvalósítható?

 

Várom válaszát!


